

Save \$1.00
on any Live Clean product

live simple. live beautiful. live clean.

Économisez 1,00 \$
à l'achat de tout produit Live Clean

vivez simplement. vivez en beauté. vivez proprement.

TO THE DEALER: Upon presentation of this coupon by your customer against the purchase of any Live Clean product (trial size excluded), Belvedere International Inc. will reimburse you the face value of this coupon plus regular handling. Application for redemption on any other basis may constitute fraud and will, at our option, void coupon presentation. Applications for reimbursement accepted from principals only.

Mail to: Belvedere International Inc., Box 3000, Saint John, NB., E2L 4L3.

LIMIT ONE (1) COUPON PER PURCHASE. THIS OFFER CANNOT BE COMBINED WITH ANY OTHER OFFERS.

INTERNET COUPON. EXPIRY DATE: DECEMBER 31, 2012

AU DÉTAILLANT: Sur présentation de ce coupon par votre client à l'achat d'un produit Live Clean (à l'exception des formats de voyage), Belvedere International Inc. vous remboursera la valeur nominale du coupon, plus les frais de manutention habituels. Une demande de remboursement sur toute autre base peut être frauduleuse et nous nous réservons le droit d'annuler la présentation du coupon. Les demandes de remboursement seront acceptées des commettants seulement.

Postez à: Belvedere International Inc., C.P. 3000, Saint John, (Nouveau-Brunswick) E2L 4L3.

LIMITÉ D'UN(1) COUPON PAR ARTICLE. ACHETÉ. CETTE OFFRE NE PEUT PAS ÊTRE COMBINÉE AVEC D'AUTRES OFFRES.

COUPON INTERNET. DATE D'EXPIRATION : 31 DÉCEMBRE 2012

live clean

www.live-clean.com



04200130

